
Frosted Glass蒙砂玻璃

凡是经过蒙砂加工的玻璃都可以称为蒙砂玻璃，蒙砂玻璃几乎在装
饰空间中无处不在，背景墙、吊顶、餐桌、屏风、玄关、隔断、地
面、楼梯、门窗、玻璃茶几……被广泛应用在家庭、酒店、酒吧、

KTV、咖啡馆大型户外造景的装修上。

Frosted Glass

产品介绍Product 

Frosted glass is produced by the acid etching of clear sheet glass,
or sand-blasting. It has the effect of rendering the glass translucent 
by scattering of light during transmission, thus blurring images 
viewed while still transmitting light.

产品特性Features

To obtain visual privacy while admitting light. 
Decorative patterns may be imposed upon otherwise plain glass by 
using wax or other materiels that resist and retain transparent areas. 
Frosted glass in light bulbs is used for evenly distributing the light 
from the bulb's filament across its surface area. To distribute light 
uniformly in a  photographic fashion

蒙砂玻璃将室内与外部的景观通过艺术装饰有机地结合在一起，它
的通透感使人们置身于室内又仿佛与外界相通，有效地拓展了空间
深度和高度。大大提高了空间装饰档次。蒙砂玻璃最初级的应该就
算普通蒙砂玻璃了，还有玉砂玻璃、低反射蒙砂玻璃、无手印蒙砂
玻璃等适合不同场合的品种。
　　无手印玻璃是在蒙砂玻璃的基础再进一步加工，使得玻璃表面
更加光滑细腻，并且不会留下手印
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